
Föreningen Ödåkraregionens Framtid 
   

Styrelse-och arbetsmöte  

Tid:   2014-10-01 19.00 -20.30  

Plats:  Scoutlokalen  

Närvarande:  Valto Pedersen, Eva Zander, Robert Malmsjö, Arne Svensson,  

 Sabina Labrakis, Johan Ragnar, Leif Magnusson. 

 

Anteckningar.  

 

1. Mötet öppnades av Arne.  

2. Dagordningen godkändes.  

3. Genomgång av anteckningar från föregående möte.   

4. Rapporter angående aktiviter 

a) Planerade aktiviteter. 

Vi ska försöka få ut medlemsbladen med inbetalningskort för nästa år lite tidigare i år. 

Arne tar fram förslag innan nästa möte. 

b) Genomförda aktiviteter. 

Ödåkradagen. Vi hade ett fint tält där föreningsnamnet syntes tidligt. Bra med ståbord. 

Tydliga affischer.  

Kalenderförsäljning. Sabina säljer kalendrar i butiken. Det gör även Susanne Jakobsson. 

Värvarbrev med inbetalningskort biläggs. Om Eva får möjlighet till bra pris är det ok att 

beställa fler. 

 

5. Medlemsläge och ekonomi 

 Inga aktuella siffror efter Ödåkradagen. 

 

6. Ny logga och slogan för föreningen. 
 För att profilera föreningen bör vi ha ett tydligt budskap. Framtid är ett nyckelord. En 

möjlighet är att utlysa en medlemstävling men innan dess måste vi ha en specifikation på vad 

vi vill ha. Styrelsen tänker till tills nästa möte. 

 

7. Facebook och hemsidan 

Johan håller facebooksidan uppdaterad. Ca 150 besökare nu. Hemsidan fungerar bra för mer 

information men vi borde vara mer aktiva med den. 

 

9. Att ta upp på nästa möte 

 - Hur agerar föreningen på inviter från politiska partier? 

Diskussion inleddes på mötet med anledning av Ångfärjepartiets invit i flygblad. Mer på nästa 

möte. 

 - Krav på logga och slogan för att kunna utlysa tävling. 

  

10 Övriga frågor 

 Det saknas en offentlig anslagstavla på central plats. Vi har tidigare diskuterat frågan, Arne 

ser vilka idéer vi hade då. 

 

9. Mötet avslutas 

Nästa möte är onsdag den 5 november 

 

Vid anteckningarna  

Arne Svensson 


